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IZVJESTAJ S 20. GODISII;N SXUPSITNN CMI-A
(COMMITE MARITIME TNTERNATIONAL)

SkupEtina je zasjedala dva dana, i to I0. i 11. travnja
1987. u hotelu Hilton u Bruxel-lesu t uz prisutnost predstavnika
nacionalnih udruZenja za pomorsko pravo iz dvadeset i dvije
drZave.

Prema dnevnom redu SkupBtine sJ-ijedeCa, 34. plenarna kon-
ferencija CMI*ar rrd poziv francuskog udruZenja za pomorsko pra-
vor odrZat Ce se u Parizu od I. do 6. srpnja 1990.

Kolokvij na sveuEill5tu Tullane odrZat 6e se izmedju f. i
12. studenog 1987 t lz pristojbu za sudjelovanje od 650 USg po

osobi, s time da se procjenjuje da je interes za sudjelovanje
u radu ovog kolokvija daleko iznad moguieg broja s obzirom na

konferencijski prostor od 200 sudionj-ka.
Predvidja se odrZavanje seminara u Lagosu (Nigerija) za

Nigeriju i susjedne zemlje zapadne Afrike za proljede 1988. Za

predavaEe su pozvani prof,dr. Francesco Berlingieri, prof.dr.
Ian Ramberg, Jean Vilneu 1 prof.dr. Hrvoje KaEiC.

U 6lanstvo CMI*a primljeni su udruZenje za pomorsko pra-
vo 5ri Lanke i Senegala,

Izmedju predloZenih kandidata za membre titulaire iz Bel-
gije, Kanade, Indije i Japana takodjer su primljena sva 6etvo-
rica kandidata predloZenih od strane naEeg UdruZenja za pomor-
sko pravo, a to su: prof.dr. Ivo Grabovac, prof.dr. Predrag
Stankovid, prof.dr. Vinko Hlada i dr. Zoran RadoviC.

Podneseni su izvjeEtaji o radu CMI-a na pojedinim pita-
njima kao 5to su "sea-way bill of lading", zatj-m o medjunarod-
nom privatnom pomorskom pravu, nadinu prihvaCanja i usvajanja
medJunarodnih pomorskih konvencija u nacionalno pravo pojedi-
nih drZava, dok je teZiSte rada ovog dvodnevnog zas)edanja CMI-a
bilo posvedeno razmatranju konaEnog teksta nacrta Lisabonskih
pravila o naknadi Stete kod sudara brodova.
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Na Skup5tini je raspravljena svaka odredba posebno i na-
kon temeljite rasprave te brojnih izmjena j-zvr5enih u odnosu
na predloZeni tekst, SkupBti-na je jednoglasno prihvatila ko-
naEni tekst Lj-sabonskih pravila s preporukom praksi da ih sIi-
jedi u sludajevima sudara brodova na moru.

Skup5tina je takodjer odobrila izvjeEtaj o radovima u ok-
viru fMG-a na nacrtu konvencije o spa5avanju, te izvle6taje o

radu u okviru fMK-a i UNCTAD-a na nacrtu Konvenci-je o pomorskim
privilegijima i hipotekama, te o zausLavljanju brodova.

Mr. Birch Reynardson je podnio izvje5taj o stanju u vez:.
dobrotvornog fonda CMf-a koji je sada dosegao svotu od 100.000
Lstgs. Cilj je da se akumuliraju sredstva u visini od oko
500.000 Lstgs, pd je prema tome pozvano 6lanstvo da uloZi do-
datne napore kako bi se ostvarila zacrtana svrha.

Mr. Voet Genicot podnio je blagajnidki Lzvle5taj za 1986.
kao i prijedlog budjeta za 1987. koji su prihvaieni prema nacr-
tu priloZenom uz poziv na godiSnju skupEtinu CMI-a.

Doprinos Jugoslavenskog udruZenja za pomorsko pravo ostao
je i za 1987. u belgijskim francj-ma u istoj razini kao 5to je
bio u 1986, Sto, medjutimr zd na5e UdruZenje predstavlja objek-
tivno poveianje s obzirom na porast vrijednosti belgijskog
franka u odnosu na US$ doIar, a osobito u odnosu na dlnar. Pre-
porudeno je da se Elanarina za membres titulaires prikupi u ok-
viru svake pojedine nacionalne asocijacije i dostavi zajedno s

doprinosom ud.ruZenja na radun CMI-a, 5to, medjutimr zd na5e
UdruZenje nije prikladno.

Prof.dr Hrvoje KadiC
pravnl savjetnik
Atlantske plovidbe, u Dubrovniku


